
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2015-04-16

Närvarande: Jenny Hedenby, Helen Gustavsson, Margareta Wallin, Kallen Kappel,      
Emelie Lindström

Frånvarande: Malin Larsson, Emma Larsson, Marie Svenberg, Malin Åkeli

§ 22 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 23 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§ 24 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Kallen Kappel.

§ 25 Föregående protokoll
Föregående protokoll från konstituerande möte godkändes och lades till 
handlingarna.

§ 26 Ekonomirapport
Avstämning mot budget för första kvartalet ser bra ut..

§ 27 Vårens handlingsplan
Sammanställd efter diskussion på styrelsemöte 2015-03-19.

Mål: Öka kursdeltagande och därmed medlemmar samt intäkter.

Kurstillfällen:

- Väddö: Kräver inget medlemskap, kan komma och träna en heldag, eller ett 
tema. Alla välkomna!

- Tematillfällen: Ett tillfälle på 1-2 (3)h, som ger en rolig start inom temat. Om 
intresse finns kan en kortare kurs om t.ex 3 tillfällen skapas.

Malin Åkeli - klickerträning
Emelie Lindström – stadsagility i Sigtuna
Övriga förslag:

 Gemensam promenad i stan, gärna SHK-jacka på ldaren för att synas.
 Inkallning, ev med störning
 Hundmöten
 Apportering
 Aktivering
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 Rallylydnad
 Kursare kan anmäla intresse för ett tema!

Vinter: Temadag klubbhuset, med träning som kan ske inomhus.

Enskild träning: Möjlighet att ta privata träningstillfällen för att fokusera på 
något, eller djupdyka i moment eller få en kickstart i ett moment. Anmälan 
Läggs ut på hemsidan.

Öka antalet funktionärer under året med 2-4, som vill hjälpa till med stora 
som små saker.

Synas: Annonsering i tidning (Knivsta Nyt) Facebook, Blocket , ev på 
veterinärklinik.

Samarbete med veterinärklinik: för möjlighet till vissa rabatterade priser för 
medlemmar, samt föreläsningskväll på tema förebyggande och veterinärvård, 
samt möjlighet att synas på kliniken (flyer).

Priser på tematillfällen 150:- för 1 ½ timme, 175:- för 2 timmar.

§ 28 Väddö
Styrelsen beslutar efter avstämning att betala resterande summa för hyra.
Riksordförande Anders Bruse ansluter till mötet.

§ 29 Huset
Bordlades, frågan återkommer.

§ 30 Rapporter
CS – Arbetar fram nya stadgar och centrala styrande dokument.
a) UBK  - Inget att rapportera.
b) CTK  - Inget att rapportera
c) Lokala kommiteér- Inget att rapportera 
d) Övriga rapporter- Nya rutiner för redovisning av kassa och kvitton tas fram.
e) APK – Nya regler kommer på remiss gällande sök och spår

§ 31 Övriga frågor

Spårprov Uppsala – Diskussioner med spårdomare om arrangemang om 
spårproven har pågått, och kompletterande information med önskemål om 
arbetsuppgifter för spårprovsansvarige har tillkommit. Det är praktiskt inte 
genomförbart i nuläget att möta upp önskemålen av dessa arbetsuppgifter, då det 
saknas personer i klubben som har möjlighet och utbildning att ta sig an uppgiften. 
Styrelsen beslutar att avböja erbjudandet om ett samarbete för arrangemang av 
spårprov med spårdomare Maria Alm och Elwy Sjöberg i nuläget, då deras 
önskemål om spåransvariges uppgifter inte kan tillgodoses.
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Agilitybanan – Kallen Kappell anser att banan är värd att rusta.

.

§ 32 Nästa möte
Nästa möte Mån 18/5 kl 18.30

 § 33 Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2015-05-17

………………………. ………………………… …………………………
Jenny Hedenby Kallen Kappel Helen Gustavsson  
Ordförande Justeringsman Vid protokollet
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